
Zorgunits 

We hebben afspraken gemaakt over het toestaan van zorgunits. In antwoord op vragen 
hierover van onze fractie heeft de verantwoordelijk wethouder aangegeven dat een 
eventuele aanvraag  positief beoordeeld zal worden. In deze begroting staat echter dat dit 
niet geregeld is (pag. 103). Graag een reactie van het college hoe omgegaan zal worden met 
een eventuele aanvraag.  

Reactie college: 
 
Het besluit Omgevingsrecht zal duidelijk genoeg zijn voor zorgunits. Het college wil dit expliciet 
kenbaar maken en signalen oppakken om deze vlot af te handelen. De heer Mulder geeft aan dat 
vergunningvrij bouwen breder is dan zorgunits. Wethouder Jasper Faijer beaamt dat. De heer Spiker 
vindt het verwarrend dat de begroting stelt dat het niet geldt voor deze categorie. Wethouder Jasper 
Faijer legt uit dat de tekst gedateerd is. Het besluit Omgevingsrecht wordt 1 november genomen en 
het college is wel degelijk welwillend in de uitvoering. 

 
 


